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            Zápis č. 3-2014 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného 
            dne 3. 4. 2014 v 18.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 12 členů zastupitelstva
Omluven:    3 členové omluveni (Lenka Nevludová, Ing. Josef  Klímek, Mgr. Štěpán 

Pustka)
Jednání zastupitelstva se zúčastnilo 5 občanů.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obce paní Janu Tobolovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet. 
Při zahájení jednání bylo přítomno 12 členů zastupitelstva.
Po hlasování o bodu 1 opustil jednání zastupitel pan Ondřej Eliáš.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:
1.  Zajištění dopravní obslužnosti obce formou MHD
2.  Různé
2.1 Informace o projektu Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo 
požadavek na doplnění.
21/2014 – Zastupitelstvo obce souhlasí s navrženým programem.
Hlasování: 12 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise navrhl pan starosta pana Stanislava Pustku a pana Kamila Pustku.
22/2014 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Stanislav Pustka 
a pan Kamil Pustka.
Hlasování: 10 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi: Pan Ludvík Konečný a pan Martin Krpec.
23/2014 – Zastupitelstvo obce určilo ověřovateli zápisu pana Ludvíka Konečného a pana 
Martina Krpce.  
Hlasování: 10 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly 
vzneseny žádné námitky, považuje se za schválený.
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A nyní k jednotlivým bodům programu:

1. Zajištění dopravní obslužnosti obce formou MHD.
V návaznosti na bod 5. jednání minulého zastupitelstva je potřeba před zasedáním rady Města 
FM a rady MSK nejdříve vyjádřit naši připravenost do projektu zajištění dopravní obslužnosti 
obce formou MHD vstoupit. Proto je potřeba přijmout následující usnesení.
24/2014 – Zastupitelstvo obce Kozlovice schvaluje zavedení provozu linky MHD 865004 
z Frýdku-Místku do obce Kozlovice ve všedních dnech a o víkendech. Tento záměr je 
podmíněn finanční spoluúčastí Moravskoslezského kraje, místo dosavadního financování 
spojů linek v ZDO dle projektu společnosti UDI MORAVA. Další podmínkou je souhlas 
Města Frýdku-Místku a uzavření smlouvy o zajištění provozu linky MHD č. 865004 
z Frýdku-Místku do obce Kozlovice.
Hlasování: 12 : 0 : 0

25/2014 – Zastupitelstvo obce Kozlovice schvaluje financování linky MHD č. 865004 dle 
projektu UDI MORAVA pro období 2014-2018 za podmínky finanční spoluúčasti 
Moravskoslezského kraje, Města Frýdek-Místek a obce Palkovice dle předchozího 
usnesení.
Hlasování: 12 : 0 : 0

Starosta odpověděl na dotazy přítomných občanů, které se dotýkaly problematiky tohoto 
projektu – termín zavedení, jízdní řády, ceny …

2. Různé
2.1 Informace o projektu Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice
V projektu Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice byla ještě prověřena varianta podzemního 
parkoviště (pod přístavbou). Při dodržení všech norem – především 15% sklonu (klesání)  
vjezdu do podzemí je tato možnost nepoužitelná. Viz. situace, která je přílohou tohoto jednání. 
I cena je nezanedbatelná – cca 7,5 mil. Kč pro 16 parkovacích míst. Rovněž byla prověřena 
možnost šikmého nebo kolmého stání kolem silnice. Tato varianta není možná – nelze couvat 
do silnice III. třídy. Vše bylo projednáno s dopravní policii a odborem dopravy Magistrátu 
města F-M.
Máme předběžné vyjádření hygieny i hasičů, odsouhlasené dispozice I. i II.NP přístavby 
s vedením ZŠ i MŠ a dokončuje se architektonický návrh (venkovní vzhled). 
26/2014 – ZO bere informace starosty o postupu prací na projektové dokumentaci 
Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 10 : 0 : 1

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 19:10 hodin, poděkoval všem za účast.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Ludvík Konečný

Martin Krpec

Zápis vyhotoven dne:  4.4.2014
Zapsala:  Tobolová


		2014-04-08T11:42:06+0100




